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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

По време на работна среща с посланика на България в Кралство Мароко Пламен Цолов председателят на БТПП
Цветан Симеонов обсъди подготовката на съвместно бизнес събитие с участието на български и марокански
компании. В средата на месец май 2022 г. се планува провеждане на виртуална бизнес среща, подготвяна от
БТПП, Посолството на България в Мароко, Посолството на Мароко в България и Мароканската ас... 

Писмо на АОБР до премиера относно неизпълнени ангажименти към бизнеса по отношение пазара на ел.
енергия ДО Г-Н КИРИЛ ПЕТКОВ, МИНИСТЪР-ПРЕДСЕДАТЕЛ НА РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ КОПИЕ ДО: Г-ЖА
КОРНЕЛИЯ НИНОВА, ЗАМЕСТНИК МИНИСТЪР-ПРЕДСЕДАТЕЛ И МИНИСТЪР НА ИКОНОМИКАТА И
ИНДУСТРИЯТА Г-Н АЛЕКСАНДЪР НИКОЛОВ, МИНИСТЪР НА ЕНЕРГЕТИКАТА ОТНОСНО: Неизпълнени
ангажименти към бизнеса по отношение на пазара на ел. енер... 

Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и средните предприятия (ИАНМСП) информира, че в
периода 28 - 29 април 2022 г. президентът на Република България г-н Румен Радев ще осъществи официално
посещение в Кралство Испания. В рамките на визитата той ще бъде придружен от представители на българския
бизнес, като е договорено провеждането на бизнес форум с двустранни срещи между деловите среди ... 

В интервю в предаването "Твоят ден" по NOVA NEWS във връзка с писмото на АОБР за неизпълнените
ангажименти на правителството към бизнеса по отношение пазарите на ел. енергия главният секретар на БТПП
Васил Тодоров заяви, че от началото на месец май може да се пристъпи към протестни действия, но все още се
очаква проява на разум от страна на правителството. "И към настоящия момент имаме експерти, ... 

Заглавие: БТПП съвместно с партньори подготвя виртуална бизнес среща на български и марокански компании
Дата: 19.04.2022 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Работодатели излизат на национален протест с искане за оставка на цялото правителство, ако не се
изпълнят ангажименти по отношение на пазара на ел. енергия
Дата: 19.04.2022 06:03
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Бизнес делегация ще съпровожда президента на Република България в рамките на негово
официално посещение в Кралство Испания, 28-29 април 2022 г.
Дата: 18.04.2022 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Интервю с главния секретар на БТПП Васил Тодоров по NOVA NEWS
Дата: 18.04.2022 17:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://www.bcci.bg/news/18694
https://www.chambersz.com/rabotodateli-izlizat-na-nacionalen-protest-s-iskane-na-ostavkata-na-cyaloto-pravitelstvo-ako-ne-se-izpalnyat-angajimenti-po-otnoshenie-na-pazara-na-el-energiya-47486
https://www.chambersz.com/biznes-delegaciya-sche-saprovojda-prezidenta-na-republika-balgariya-v-ramkite-na-negovo-oficialno-poseschenie-v-kralstvo-ispaniya-28-29-april-2022-g-47485
https://www.bcci.bg/news/18693


БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Според регулатора основната инфлация в страната ще задмине целевия диапазон от 2-3% през първото
тримесечие на тази година Централната банка на Австралия се доближава до първото лихвено повишение от над
10 години насам на фона на ускоряващата се инфлация и затегнатия пазар на труда, които насърчават ръста на
заплатите. Това показаха протоколите от заседанието на банката през април, цитирани от Рой... 

Има нестихващ инвестиционен интерес от страна на американските фирми в Гърция, заяви в интервю за АНА-МПА
изпълнителният директор на Американско-гръцката търговска камара Елиас Спиртуниас, съобщи специално за
БТА агенция АНА-МПА. Освен интереса към туризма, добави той, има информация, че предстои да бъде обявена
голяма инвестиция във вятърната енергия в Гърция, която ще бъде една от най-значимите ... 

Еником М, мебелна компания с над 20 г. история, отвори първия си обект в Пловдив. Марката вече е добре
позната в София, благодарение на висококачествените продукти, които предлага. "Идването ни в Пловдив е нов
етап на развитие и е част от стратегията на Еником-М да бъде по-близо до възможно най-много хора,
осигурявайки им желания комфорт и вдъхновение. В първия ни магазин извън София правим инвест... 

Плоският данък стимулира плащанията. Това коментира пред БиТиВи икономистът Красен Станчев по повод
призива на Световната банка да реформираме данъчната си система. Идеята на плоския данък никога не е била
увеличение на инвестициите, а плоският данък е лесен за управление и администриране, обясни Красен Станчев.
По отношение на ниските доходи икономистът подчерта, че такива получават хора, които н... 

Това правителство са царе да разточителстват пари, отсъди лидерът на ГЕРБНужно е национално съгласие, и
президентът Радев има водеща роля, за да се измъкнем от кризата. Това правителство са царе да
разточителстват пари, заяви лидерът на ГЕРБ Бойко Борисов на брифинг в централата на партията. В момента
изтеглят безлихвените заеми, за да ги направят заеми с лихва. 1% лихва, на Киро Ананиев му побел... 

До една-две седмици правителството ще подготви цялостен пакет срещу инфлацията, каза пред журналисти днес
Асен Василев, вицепремиер и министър на финансите. Той се включи в работната дискусия на кръглата маса
"Акселерейт грийн" (Accelerate Green), организирана в София от Българската фондова борса. Снощи

Заглавие: Австралия се доближава до първото лихвено повишение от над десетилетие
Дата: 19.04.2022 11:24
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Изпълнителният директор на Американско-гръцката търговска камара пред АНА-МПА: Има силен
американски интерес към инвестиции в туризма и енергетиката
Дата: 18.04.2022 18:17
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Мебелна компания Еником М отвори врати и в Пловдив
Дата: 19.04.2022 11:20
Медия: Наш Дом

Заглавие: Красен Станчев не разбира защо синдикатите искат инфлация
Дата: 19.04.2022 12:34
Медия: news 24

Заглавие: Борисов гневен: Цялата енергетика е дадена на две офшорки
Дата: 19.04.2022 12:27
Медия: Новините под лупа

Заглавие: До една- две седмици правителството ще подготви цялостен пакет срещу инфлацията, заяви
финансовият министър
Дата: 19.04.2022 12:09
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.investor.bg/novini/130/a/avstraliia-se-doblijava-do-pyrvoto-lihveno-povishenie-ot-nad-desetiletie-350500/
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/253620-izpalnitelniyat-direktor-na-amerikansko-gratskata-targovska-kamara-pred-ana-mpa-
https://www.nashdom-bg.com/?p=45237
https://news24sofia.eu/krasen-stanchev-ne-razbira-zashto-sindikatite-iskat-inflatsiya/
https://lupa.bg/news/borisov-gneven-cyalata-energetika-e-dadena-na-dve-ofshorki_173333news.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/253886-do-edna-dve-sedmitsi-pravitelstvoto-shte-podgotvi-tsyalosten-paket-sreshtu-infl


(управляващата коалиция) имаше много конструктивна дискусия, ще обсъдим ефекта от всички предло... 

Министърът на електронното управление е сред класираните Обявиха 100-те най-влиятелни ИТ личности в
България за 2022 година в ежегодния индекс на Career Show – Топ 100 най-влиятелни ИТ личности в България .
Общо над 15 хиляди гласа в публичен вот определиха стоте първи в сферата на информационните технологии в
България. Индексът отличава постиженията на родните ИТ специалисти и иноватори и дава гл... 

Хората с ниски доходи в България са тези, които най-рядко се стремят да подобрят квалификацията си,
предупреди икономистът Плоският данък стимулира плащанията. Идеята му никога не е била увеличаването на
инвестициите, а на приходите в хазната и разполагаемия доход на гражданите. Това каза пред bTV икономистът
Красен Станчев. Темата стана актуална след редовната мисия на Международния валутен фонд ... 

Инфлацията е външна, но трябва да внимаваме да не създадем и вътрешна инфлация. При доходите спрямо
декември 2021 г. има 14% увеличение и заплатите успяват да компенсират инфлацията. Това заяви
председателят на комисията по социална политика и депутат от "Продължавам промяната" Искрен Арабаджиев
пред БНТ. Арабаджиев обясни, че като мярка за справяне с кризите се обмисля да се намали ДДС на плодове... 

Обсъжда се и облагане на свръхпечалбите от зърното, каза Искрен Арабаджиев, депутат от "Продължаваме
промяната" Управляващата коалиция обсъжда различни мерки, за да противодейства на инфлацията в страната.
Една от тях е намаляване на ДДС за плодовете и зеленчуците, както и за електроенергията. Това каза по БНТ
председателят на комисията по социална политика в парламента и депутат от "Продължаваме ... 

"Ако взетото решение мине в четвъртък в парламента, още в петък повечето критични възлагания ще бъдат
направени", каза вицепремиерът Гроздан Караджов в отговор на въпрос от инж. Илиян Терзиев какво се е
случило, за да се постигне консенсус относно разплащанията за пътностроителните фирми и до къде е стигнал
въпросът с индексациите. "Формулата е 50% да се платят сега, останалите – след като специал... 

До една-две седмици правителството ще подготви цялостен пакет срещу инфлацията, каза още вицепремиерът и
министър на финанситеД о една-две седмици правителството ще подготви цялостен пакет срещу инфлацията, каза
пред журналисти днес Асен Василев, вицепремиер и министър на финансите. Той се включи в работната дискусия
на кръглата маса "Акселерейт грийн" (Accelerate Green), организирана в София от Б... 

Заглавие: Обявиха 100-те най-влиятелни ИТ личности в България
Дата: 19.04.2022 11:41
Медия: Медия кафе

Заглавие: Красен Станчев: Плоският данък стимулира плащанията
Дата: 19.04.2022 11:15
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: В коалицията се обмисля с ДДС-то да се противодейства на инфлацията
Дата: 19.04.2022 12:34
Медия: news 24

Заглавие: По-нисък ДДС за плодове, зеленчуци и електроенергия обмислят управляващите
Дата: 19.04.2022 11:41
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Вицепремиерът Гроздан Караджов: Ако взетото решение мине в четвъртък в парламента, още в петък
повечето критични възлагания ще бъдат направени
Дата: 19.04.2022 12:41
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Асен Василев: България е взела мерки срещу инфлацията
Дата: 19.04.2022 12:34
Медия: Vesti.bg

https://www.mediacafe.bg/biznes-predpriemachestvo/obyaviha-100-te-nay-vliatelni-it-lichnosti-v-balgaria/
https://www.investor.bg/biudjet-i-finansi/333/a/krasen-stanchev-ploskiiat-danyk-stimulira-plashtaniiata-350490/
https://news24sofia.eu/v-koalitsiyata-se-obmislya-s-dds-to-da-se-protivodeystva-na-inflatsiyata/
https://www.investor.bg/ikonomika-i-politika/332/a/po-nisyk-dds-za-plodove-zelenchuci-i-elektroenergiia-obmisliat-upravliavashtite-350504/
https://vestnikstroitel.bg/news/275313_%D0%B2%D0%B8%D1%86%D0%B5%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D0%B5%D1%80%D1%8A%D1%82-%D0%B3%D1%80%D0%BE%D0%B7%D0%B4%D0%B0%D0%BD-%D0%BA%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B6%D0%BE%D0%B2-%D0%B0%D0%BA%D0%BE-%D0%B2
https://www.vesti.bg/bulgaria/vasilevbylgariia-e-vzela-merki-sreshtu-inflaciiata-6141814


/КРОСС/ "България е сред малкото страни в света, в които има условия за пълноценен зимен и летен туризъм, за
балнео и спа, както и за развиващия се все по-добре културен туризъм." Това посочи по БНТ председателят на
Комисията за защита на потребителите Димитър Маргаритов. Той направи паралел с обема от проверки,
извършвани от Комисията преди пандемията и към настоящия момент. "През 2019 г. сме изв... 

"Инвестиционните проекти. Планът за възстановяване и устойчивост" "Нашата цел е да ускорим инвестициите за
зелената транформация на европейските градове, да осигурим енергийна сигурност. През миналата година
предоставихме почни 1 млрд. евро по Гаранционния фонд за справяне с пандемията. Предоставяме и
консултансти услуги за подготовка на проекти. Подписахме със Столична община за устойчива градска... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Равнището на регистрираната безработица в страната намалява, като през март то отново достигна рекордно
ниската стойност от 4.8%. Понижението спрямо предходния месец е с 0.1 процентни пункта, а на годишна база се
наблюдава спад от 1.7 пункта. Намалява и общият брой на безработните в бюрата по труда, като през март те са
155 863. Това е с 4 043 по-малко спрямо броя им през февруари и с 58 189 или с... 

От този месец ваучерите, които някои фирми дават на служителите си, вече няма да са 80, а 200 лева. Парите вече
са планирани в бюджета. С тях ще могат да се ползват различни услуги и стоки. Целта е да се разширят
възможностите за ползване на ваучерите, които по принцип се даваха само за храна преди 1 април тази година.
Вече с тях обаче освен битови сметки – за ток, газ, парно и вода, ще се покрива... 

Ще има увеличение на тавана на пенсиите от 1 юли, прецизираме с точно колко ще бъде, бюджетът може да си го
позволи. Ще има актуализация на пенсиите от 1 юли, заяви в "Денят започва" Искрен Арабаджиев, председател на
социалната комисия в Народното събрание. Според него обаче в дългосрочен план таванът на пенсиите трябва
да падне. По думите му великденските добавки по 70 лева вече са получили всичк... 

Ще има увеличение на тавана на пенсиите от 1 юли, прецизираме с точно колко ще бъде, ще има актуализация на
пенсиите от 1 юли, заяви пред БНТ Искрен Арабаджиев, председател на социалната комисия в Народното
събрание.По думите му великденските добави по 70 лева вече са получили всички пенсионери, които получават
пенсиите си по банков път."От вчера вече е възможно да се изплащат и по пощите, на софт... 

Заглавие: Димитър Маргаритов, КЗП: "Проверяваме фирмите за бързи кредити"
Дата: 19.04.2022 12:17
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Лиляна Павлова, вицепрезидент на ЕИБ: Нашата цел е да ускорим инвестициите за зелената
транформация на европейските градове
Дата: 19.04.2022 12:41
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Регистрираната безработица отново достигна рекордно ниските 4.8%
Дата: 19.04.2022 10:21
Медия: Козлодуй онлайн

Заглавие: С ваучерите за храна ще плащаме ток, газ, парно и театър
Дата: 19.04.2022 11:55
Медия: Ретро.бг

Заглавие: Искрен Арабаджиев: Вдигаме тавана на пенсиите
Дата: 19.04.2022 10:52
Медия: Нов Живот

Заглавие: Искрен Арабаджиев: От 1 юли ще има увеличение на тавана на пенсиите
Дата: 19.04.2022 10:51
Медия: Добруджа

https://www.cross.bg/potrebitelite-margaritov-proverki-1689667.html
https://vestnikstroitel.bg/news/275309_%D0%BB%D0%B8%D0%BB%D1%8F%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B2%D0%B8%D1%86%D0%B5%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%B8%D0%B1-%D0%BD
https://kozloduy-bg.info/127034/registriranata-bezrabotitsa-otnovo-dostigna-rekordno-niskite-4-8/
https://retro.bg/aktualno/strongs-vaucherite-za-khrana-shche-plashchame-tok-gaz-parno-i-teatrstrongbr-nbsp_31279.html
http://www.novjivot.info/2022/04/19/%D0%B8%D1%81%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BD-%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%B0%D0%B4%D0%B6%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF/
http://dobrudjabg.com/novina/iskren-arabadjiev-ot-1-iuli-shte-ima-uvelichenie-na-tavana-na-pensiite/77852


Ще има увеличение на тавана на пенсиите от 1 юли. Прецизираме с точно колко ще бъде, бюджетът може да си го
позволи. Това заяви в ефира на БНТ председателят на социалната комисия в Народното събрание Искрен
Арабаджиев. Според него, обаче, в дългосрочен план таванът на пенсиите трябва да падне. По думите му,
великденските добавки по 70 лева вече са получили всички пенсионери, които получават пенсии... 

Нарастването на минималната работна заплата от 1 юли е без алтернатива. Синдикалната позиция е, че е
абсолютно наложително минималното възнаграждение да се увеличи още веднъж през тази година. Това заявиха
за БТА президентът на КНСБ Пламен Димитров и икономическият съветник на КТ "Подкрепа" Ваня Григорова,
които бяха потърсени за коментар по повод публикуваната от финансовото министерство тригодиш... 

Заплати: Колко ще скочи минималната заплата? Нарастването на минималната работна заплата от 1 юли е без
алтернатива. Синдикалната позиция е, че е абсолютно наложително минималното възнаграждение да се увеличи
още веднъж през тази година, заявиха за БТА президентът на КНСБ Пламен Димитров и икономическият съветник
на КТ "Подкрепа" Ваня Григорова. Те бяха потърсени за коментар по повод публикуваната... 

Работодателите не трябва да се бавят и е наложително възможно най-бързо да вдигнат заплатите на служещите,
тъй като високата инфлация изяжда и без това скромните им приходи. Нарастването на минималната работна
заплата от 1 юли е без алтернатива. Синдикалната позиция е, че е абсолютно наложително минималното
възнаграждение да се увеличи още веднъж през тази година, заявиха за БТА президентът на КНС... 

КНСБ иска ръст на доходите в частния сектор, инфлацията ще стигне 12-15%Нарастването на минималната
работна заплата от 1 юли е без алтернатива. Синдикалната позиция е, че е абсолютно наложително минималното
възнаграждение да се увеличи още веднъж през тази година, заявиха президентът на КНСБ Пламен Димитров и
икономическият съветник на КТ "Подкрепа" Ваня Григорова. Те бяха потърсени за коментар п... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Видни сръбски общественици представиха в Белград в понеделник петиция срещу налагането на санкции срещу
Русия. Петицията беше подписана от 200 обществени личности, включително академиците Матия Бечкович, Коста
Чавошки и Василий Крестич, митрополитите на Сръбската православна църква Ириней и Давид, режисьора Емир
Кустурица и бившият посланик в Русия, Славенко Терзич. Според вносителите на петицията... 

Заглавие: Ще има увеличение на тавана на пенсиите от 1 юли
Дата: 19.04.2022 10:30
Медия: Мениджър

Заглавие: Синдикатите искат още едно увеличение на минималната заплата тази година
Дата: 18.04.2022 20:01
Медия: Мениджър

Заглавие: Заплати: Колко ще скочи минималната заплата?
Дата: 18.04.2022 19:03
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Шефове, не се колебайте, вдигайте веднага заплатите!
Дата: 18.04.2022 18:00
Медия: Новините под лупа

Заглавие: "Подкрепа": Минимална заплата трябва да е между 840 и 1000 лева
Дата: 18.04.2022 17:00
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Видни сръбски общественици скочиха срещу санкциите срещу Русия
Дата: 19.04.2022 12:02
Медия: Euractiv Bulgaria

https://www.manager.bg/politika/shche-ima-uvelichenie-na-tavana-na-pensiite-ot-1-yuli
https://www.manager.bg/obshchestvo/sindikatite-nalozhitelno-e-da-ima-vtoro-uvelichenie-na-minimalnata-zaplata-tazi-godina
https://www.flashnews.bg/zaplati-kolko-shte-skochi-minimalnata-zaplata/
https://lupa.bg/news/shefove-ne-se-kolebaite-vdigaite-vednaga-zaplatite_173202news.html
https://www.dnes.bg/obshtestvo/2022/04/18/podkrepa-minimalna-zaplata-triabva-da-e-mejdu-840-i-1000-leva.527345
https://euractiv.bg/section/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/news/%D0%B2%D0%B8%D0%B4%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D1%80%D1%8A%D0%B1%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%87%D0%B8%D1%85%D0%B0-%D1%81/


Обсъдихме продължаващата агресия на Русия в Украйна. Беше изразена за пореден път подкрепата на България
към украинската държава. Много е важно украинският народ да чувства, че всички съюзници на ЕС и НАТО, че
цялата международна общност подкрепя Украйна. Това заяви на брифинг министърът на външните работи
Теодора Генчовска след среща с украинския ѝ колега Дмитро Кулеба, предаде репортер на Novini... 

Илиян Василев, бивш посланик на България в Русия, политически и енергиен анализатор, в интервю за обзора на
деня на Радио "Фокус" "Това е България"Водещ: Малко след 100-те дни на четиристранното правителство
започнаха да пристигат социологически проучвания, които потвърждават картината, позната и предполагаема от
времето преди съставянето му. От самото начало се набиваха на очи съществените и реал... 

Руското министерство на външните работи съобщи, че обявява за "персона нон грата" служители на българското
посолство в Москва, съобщиха Ройтерс и ТАСС. Действията са в отговор на решението на София да експулсира 10
руски дипломати през март. В съобщението не се уточнява колко български дипломати са нежелани в Русия,
уточнява Ройтерс. "На 18 април Атанас Кръстин, извънреден и пълномощен посланик на... 

Случайно попаднахме на един паричен поток към конкретна българска медия. Тя не е огромна, но очевидно е
заела позицията на защита на Кремълския наратив у нас. Можем да стигнем до извода, че и други медии, по-
важни от нея, също получават значително по-големи суми. Това, което ще публикуваме е нещо като срез, като case
study на един конкретен случай, с една медия, но не мога да я назова преди да го ... 

Нидерландски пилот на Ф-35 в България вече е получил предложение да сподели информация за изтребителите.
Това твърди нидерландският сайт "Нов вестник Ротердам" в репортаж за мисията на изтребителите в България.
Материалът цитира изказване на командира на Военновъздушните сили на Нидерландия генерал-лейтенант
Денис Лаут, според когото още в началото на мисията нидерландските пилоти е трябвало да пр... 

Димитър Стоянов, коментар специално за Tribune.bg Мариупол има изключително значение в рамките на руската
стратегия и преследваните цели във войната срещу Украйна. Град с население от почти 450 000 души преди
началото на войната, голямо пристанище, индустриален и икономически център, който лежи на брега на Азовско
море, той представлява онова място, което трябва да бъде контролирано на всяка цена,... 

Заглавие: Министър Генчовска: България е малка държава, помагаме на Украйна според възможностите ни
Дата: 19.04.2022 11:53
Медия: Новини.бг

Заглавие: Илиян Василев: За пореден път допуснахме възможността огромната положителна енергия на
желанието за промяна да се канализира в сделки и в до болка познати политически формати
Дата: 19.04.2022 11:39
Медия: Фокус

Заглавие: Русия гони български дипломати
Дата: 19.04.2022 11:10
Медия: Под лупа

Заглавие: Кремълски пари текат към родни медии, за да сеят пропаганда у нас
Дата: 19.04.2022 11:10
Медия: Под лупа

Заглавие: Нидерландскa медия: В България предложиха пари на наш пилот да разкрие информация за F-35
Дата: 19.04.2022 10:24
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Работило ли е правителството на Кирил Петков с Москва?
Дата: 19.04.2022 09:10
Медия: Под лупа

Заглавие: Георги Свиленски: Гражданите не искат избори, а управление, което да решава проблемите им
Дата: 19.04.2022 12:31

https://novini.bg/bylgariya/politika/715209
http://www.focus-news.net/opinion/2022/04/19/56552/iliyan-vasilev-za-poreden-pat-dopusnahme-vazmozhnostta-ogromnata-polozhitelna-energiya-na-zhelanieto-za-promyana-da-se-kanalizira-v-sdelki-i-v-do-bolka-poznati-politicheski-formati.html
http://burgas-podlupa.com/%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%B3%D0%BE%D0%BD%D0%B8-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B4%D0%B8%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B8
http://burgas-podlupa.com/%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BC%D1%8A%D0%BB%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D1%82%D0%B5%D0%BA%D0%B0%D1%82-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%BD%D0%B8-%D0%BC%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Niderlandska-mediya-V-Bulgariya-predlozhiha-pari-na-nash-pilot-da-razkrie-informaciya-za-F-35-1252865
http://burgas-podlupa.com/%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B8%D0%BB%D0%BE-%D0%BB%D0%B8-%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BB-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D1%81-%D0%BC%D0%BE%D1%81%D0%BA%D0%B2%D0%B0
https://www.big5.bg/2022/04/19/%D0%B3%D0%B5%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B8-%D1%81%D0%B2%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B5-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82/


С мерките, които предлагаме, българите ще усетят подкрепата от правителството "Пакетът от антикризисни мерки,
който БСП предлага, включва от юли месец преизчисление на всички пенсии с нов средноосигурителен доход, за
да може българските пенсионери да получат, първо, справедливост и второ, инфлацията да не е повече от
увеличението на техните пенсии." Това заяви председателят на парламентарната гру... 

"Това е най-популисткото правителство на прехода в България".Това каза пред БНР Николай Василев, бивш
министър на икономиката.Той беше категоричен, че не подкрепя нищо от бюджетната политика на правителството
на Кирил Петков:"С много голяма скорост стигнахме дотам, че за месец изхарчихме половината от фискалния
резерв и останахме с около 250 млн. лева над неприкосновения резерв, което са разходите... 

Европейският съюз планира да създаде доверителен фонд за солидарност с цел финансиране на
възстановяването на опустошената от войната Украйна, съобщава Bloomberg. Очаква се страните членки на съюза
да платят по-голямата част от разходите. Европейската комисия е заявила пред дипломати, че работи по
инструмент, фокусиран върху дългосрочните нужди на страната, а не по многостранен инструмент, тъй ка... 

Медия: Big5.bg

Заглавие: Николай Василев: Това е най-популисткото правителство на прехода в България
Дата: 19.04.2022 10:57
Медия: Варна 24

Заглавие: ЕС вероятно ще поеме по-голямата част от разходите за възстановяване на Украйна
Дата: 19.04.2022 12:40
Медия: Зарата

https://www.varna24.bg/novini/Bylgaria/Nikolai-Vasilev-Tova-e-nai-populistkoto-pravitelstvo-na-prehoda-v-Bulgariya-1252894
https://zarata.info/%D0%B5%D1%81-%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%BE%D1%8F%D1%82%D0%BD%D0%BE-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B5%D0%BC%D0%B5-%D0%BF%D0%BE-%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D1%8F%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82-%D0%BE/
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